
 
  
 
 
 
  
Schriftelijke Vragen ‘Goeiemiddag, tot vanavond’  
 
Aan het College van B&W van de Gemeente Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 14 december 2017 
 
Geacht college, 
 
De Rotterdamse VVD krijgt verschillende berichten over slechte communicatie vanuit het college richting de bewoners 
van het Noordelijk Niertje. Bewoners voelen zich niet gehoord door de gemeente. In de wijk worden 54 nieuwe huizen 
gebouwd. Dit heeft gevolgen voor de publieke ruimte. Bijeenkomsten met bewoners over de plannen zijn tijdens werktijd 
georganiseerd, waardoor veel bewoners niet de kans hadden aanwezig te zijn. Daarnaast werd de mogelijkheid om in te 
spreken bij de gebiedscommissie Kralingen-Crooswijk op 7 december op de dag zelf aangekondigd. Bewoners hebben nu 
de mogelijkheid gekregen om tot 17 december een schriftelijke reactie in te dienen. 
 
De VVD is van mening dat bijeenkomsten op momenten georganiseerd moeten worden wanneer veel bewoners 
beschikbaar zijn. Bovendien is het wenselijk dat bijeenkomsten tijdig worden aangekondigd, zodat bewoners ruimte 
kunnen maken in hun agenda. Dat is niet gebeurd. Wij hechten veel waarde aan de betrokkenheid van bewoners bij de 
plannen. De ontstane situatie vinden wij daarom een slechte zaak.  
 

1. Hoe kwalificeert het college de communicatie en het inspraakproces over de bouwplannen in de wijk Noordelijk 
Niertje? 

2. Hoe kan het gebeuren dat een inspraakmoment voor bewoners pas op de dag zelf wordt aangekondigd? Hoe 
gaat u dit in de toekomst voorkomen? 

3. Op welke manier gaat het college haar communicatie richting de bewoners van het Noordelijk Niertje 
verbeteren?  

Met belangstelling kijken we uit naar de beantwoording van onze vragen. 
  
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 
Pascal Lansink-Bastemeijer 
VVD Rotterdam 


